Introduction of Facilitator 導師簡介

Dr Norman Law

Dr. Law is a veteran banker with more than 30 years' experience in the finance sector. He was director and deputy general manager of Nanyang Commercial Bank Limited, and head of financial management of Bank of China (Hong Kong) Limited, He was involved in the restructuring and listing of BOC Hong Kong (Holdings) Limited in 2001 and 2002.

Dr. Law is an independent non-executive director of SH Group (Holdings) Limited, a company listed on the main board of Hong Kong Stock Exchange (stock code: 1637). Training Committee member of the Hong Kong Institute of Directors, a Panel Member for the Subject Advisory Panel of Certified Banker Programme of the Hong Kong Institute of Bankers, and a specialist of Hong Kong Council for Accreditation of Academic & Vocational Qualifications.

Dr Law graduated from the Chinese University of Hong Kong with a bachelor of business administration degree. Also obtained MBA from Brunel University, UK, Master of Science in Finance from City University of Hong Kong and Master of Business (Accounting) from Monash University, Australia. In October 2011, he was conferred Doctor of Business Administration by the Hong Kong Polytechnic University, major in finance and accounting. Moreover, he possesses a number of professional qualifications, including U.S. Certified Management Accountant (CMA), Certified Banker (CB), and Certified Financial Management Planner (CFMP). He also holds the International Certificate in Banking Risk and Regulation from the Global Association of Risk Professionals (GARP).

羅文華博士

羅文華博士為資深銀行家,有30多年金融工作經驗,曾任南洋商業銀行董事副總經理及中銀(香港)財務管理主管,在2001-2002參與中銀香港的重組及上市。

羅博士現為在香港主版上市之順興集團(控股)有限公司(股份代號: 1637) 之獨立非執行董事。香港董事學會培訓委員會委員、香港銀行學會專業會士 課程專家顧問小組成員及香港學術及職業資歷評審局專家。

他于1975年畢業于香港中文大學,獲工商管理學士學位,其後取得英國Brunel 大學MBA、香港城市大學金融學理科碩士、澳洲Monash 大學商科(會計)碩士學位。2011年10月,獲香港理工大學頒授工商管理博士(DBA)學位,主修金融及會計。他亦考取美國註冊管理會計師(CMA)、香港銀行學會專業會士(CB)、專業財富管理師(CFMP)專業資格及美國全球風險管理人員協會之銀行風險及監管國際證書。